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Protokół Nr XLI/2018  

z sesji Rady Miejskiej w Rzepinie, 

 która odbyła się w dniu 28 lutego 2018r. o godz. 14:00 

 w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Rzepinie 

 

Pkt 1. Sprawy regulaminowe: 

 

Pkt 1.1. otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

 

Pan Damian Utracki, Przewodniczący Rady Miejskiej w Rzepinie otworzył XLI 

zwyczajną sesję VII kadencji Rady Miejskiej w Rzepinie witając wszystkich przybyłych. Na 

podstawie listy obecności w sesji udział bierze 15 radnych, w związku z czym Rada jest 

zdolna do podejmowania prawomocnych decyzji, poinformował Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Rzepinie. (lista obecności radnych i gości stanowi załącznik nr 1 i nr 2 do 

niniejszego protokołu). 

  

Pkt 1.2. Zgłoszenie uwag i poprawek do porządku obrad. 

 

Pan Damian Utracki Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się z zapytaniem, czy 

radni mają jakieś uwagi, bądź inne propozycje do przedstawionego w zawiadomieniu o sesji 

porządku obrad.  

Radni przyjęli proponowany porządek obrad przez aklamację. 

 

Pkt 1.3. Przedstawienie porządku obrad. 

1.Sprawy regulaminowe: 

   1.1.otwarcie sesji i stwierdzenie kworum, 

   1.2.zgłoszenie uwag i poprawek do porządku obrad,  

   1.3.przedstawienie porządku obrad, 

   1.4.przyjęcie protokołu z sesji zwyczajnej odbytej w dniu 26.01.2018r.      

2.Sprawozdanie Burmistrza Rzepina o pracy między sesjami. 

3.Podjęcie uchwał w sprawie: 

3.1.zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rzepin na lata  2018-2034, 

3.2.zmiany uchwały budżetowej, 
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3.3.przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Rzepin w 2018r., 

3.4.zasad i trybu postępowania o udzielenie dotacji celowej na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub 

znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków położonych na terenie Gminy Rzepin, nie 

stanowiących wyłącznej własności Gminy, 

3.5.nieodpłatnego przejęcia nieruchomości. 

4.Podjęcie apelu w sprawie wyrażenia sprzeciwu wobec trybu pracy nad uchwałą Rady 

Powiatu Słubickiego w sprawie ustanowienia sztandaru, herbu, flagi, flagi stolikowej, 

banneru i pieczęci Powiatu Słubickiego. 

5.Interpelacje, wnioski, zapytania i  sprawy różne. 

6.Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje, wnioski, zapytania i sprawy różne.   

7.Zamknięcie sesji.           

 

„Za” przyjęciem ww. porządku obrad głosowało 15 radnych – jednogłośnie 

 

Pkt 1.4. Przyjęcie protokołu z sesji zwyczajnej odbytej w dniu 26.01.2018r. 

 

„Za” przyjęcie protokołu z sesji zwyczajnej odbytej w dniu 26.01.2018r. głosowało 

15 radnych jednogłośnie. 

 

 W tym miejscu Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Damian Utracki wraz z radnymi 

Rady Miejskiej i byłymi Przewodniczącymi Rady Miejskiej w Rzepinie Panią Barbarą 

Szostak i Panem Robertem Łukaszewiczem złożył podziękowania za długoletnią współpracę 

dla Pani Marii Szewczyńskiej, która przez wiele lat pracowała w Biurze Rady, a niebawem 

odchodzi na emeryturę. 

 Pan Damian Utracki odczytał także pismo od Pana Wiesława Kołoszy 

Przewodniczącego Rady Powiatu Słubickiego w którym to Przewodniczący wraz z Radnymi 

Rady Powiatu dziękują za wieloletnią pracę Pani Marii Szewczyńskiej. 

 

Pkt 2. Sprawozdanie Burmistrza Rzepina o pracy między sesjami. 

 

Burmistrz Rzepina poinformował, że brał udział w uroczystym otwarciu obwodnicy 

Rzepina. 
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Brał udział w inauguracji roku gospodarczego w Międzyrzeczu. 

Brał udział w spotkaniu Stowarzyszenia Osób Niepełnosprawnych „Słoneczko” w 

Starościnie. 

Następnie Burmistrz brał udział w naradzie rocznej Policji w Komendzie Powiatowej 

Policji w Słubicach. 

Kolejnym spotkaniem był udział w konwencie Gmin Województwa Lubuskiego w 

Przytocznej.  

Brał udział w uroczystym przekazaniu promes na budowę żłobka w Ministerstwie 

Rodziny Pracy i Polityki Społecznej w Warszawie.  

Następnie Burmistrz spotkał się z rodzicami, opiekunami dzieci uczęszczających do 

Powiatowego Ośrodka Wsparcia w Rzepinie w sprawie ewentualnego przekazania ośrodka 

gminie. 

Spotkanie z zarządem Stowarzyszenia „Start” w Gorzowie Wlkp. Jest to 

stowarzyszenie osób niepełnosprawnych, którego podopieczni osiągają bardzo dobre wyniki 

sportowe.  

Burmistrz brał udział w zebrani sprawozdawczym Ochotniczej Straży Pożarnej w 

Sułowie, Lubiechni Wielkiej i Kowalowie. 

Udział w spotkaniu zarządu powiatowego OSP w Słubicach. 

Spotkanie z dyrektorami jednostek, które brały udział w kolejnym finale Wielkiej 

Orkiestrze Świątecznej Pomocy w celu przekazania podziękowań za pomoc w przygotowaniu 

WOŚP. 

 

Pkt 3. Podjęcie uchwał w sprawie. 

 

Pkt 3.1. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rzepin na lata  2018-2034. 

 

„Za” podjęciem ww. uchwały głosowało 14 radnych, radny Damian Utracki 

„wstrzymał się” od głosu. 

 

Pkt 3.2. zmiany uchwały budżetowej. 

Radny Stanisław Zieliński podjął temat związany z wydatkami inwestycyjnymi 

jednostek budżetowych, budowa drogi – wykonanie robót brukarskich na drodze przyległej 

do ulicy Prusa w Rzepinie. 
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Burmistrz Dudzis poinformował, że jest to odcinek ulicy Prusa, obecnie jest to ślepa 

uliczka. Nadto radny Stanisław Zieliński wspomniał, że pojawiały się wcześniej prośby od 

mieszkańców z innych podobnych ulic, np. przylegająca do Sikorskiego, a odpowiedzi w tej 

sprawie były takie, że za mało mieszkańców jest na danej ulicy bądź też nie ma funduszy na 

ten cel. 

 Natomiast Burmistrz odpowiedział, że w tym zadaniu planowana jest budowa kilku 

ślepych uliczek między innymi na osiedlu leśnym ul. Konwaliowa. Jaśminowa, Sosnowa oraz 

nowopowstałe ulice na osiedlu przy ul. Prusa. 

Przewodniczący Rady Pan Damian Utracki odnosząc się do tematu zwrócił się z 

prośbą aby przy okazji wykonywania dróg na osiedlu leśnym mieć na uwadze również ulicę 

Kalinową oraz ślepą uliczkę naprzeciwko ul. Kalinowej dojazd do jednej z posesji (tj. 

Sikorskiego 43) o której mówił radny Zieliński, tam mieszkańcy czekają już bardzo długo na 

drogę. 

„Za” podjęciem ww. uchwały głosowało 14 radnych, radny Damian Utracki 

„wstrzymał się” od głosu. 

 

Pkt 3.3. przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Rzepin w 2018r. 

 

Pani Elżbieta Pych Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Gospodarki Komunalnej 

i Drogownictwa poinformowała, że jak corocznie do 31 marca Rada Gmina winna podjąć 

uchwałę o programie opieki nad bezdomnymi zwierzętami, powyższa regulacja stanowi 

wypełnienie tego obowiązku. Obowiązek uchwalenia przez gminę programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi przyczyni się do ograniczenia bezdomności zwierząt. Podjęcie ww. 

uchwały spowoduje skutki finansowe w wysokości 20.000,00 zł, które zostały zabezpieczone 

w budżecie gminnym. 

 

„Za” podjęciem ww. uchwały głosowało 15 radnych jednogłośnie. 

 

Pkt 3.4. zasad i trybu postępowania o udzielenie dotacji celowej na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 

rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków położonych na 

terenie Gminy Rzepin, nie stanowiących wyłącznej własności Gminy. 
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Uchwały określa zasady i tryb przyznawania dotacji dla obiektów znajdujących się w 

rejestrze konserwatora lub gminnej ewidencji zabytków poinformowała Pani Aleksandra 

Zielińska Kierownik Referatu Planowania i Funduszy Zewnętrznych.  

 

„Za” podjęciem ww. uchwały głosowało 15 radnych jednogłośnie. 

 

Pkt 3.5. nieodpłatnego przejęcia nieruchomości. 

 

 Kierownik Referatu Inwestycji i Zamówień Publicznych Pani Joanna Pych omówiła 

ww. uchwałę, która zakłada wyrażenie zgody na nieodpłatne przejęcie nieruchomości 

znajdującej się w miejscowości Maniszewo, nieruchomość ta stanowi drogę. 

 

„Za” podjęciem ww. uchwały głosowało 15 radnych jednogłośnie. 

 

Pkt 4. Podjęcie apelu w sprawie wyrażenia sprzeciwu wobec trybu pracy nad uchwałą 

Rady Powiatu Słubickiego w sprawie ustanowienia sztandaru, herbu, flagi, flagi 

stolikowej, banneru i pieczęci Powiatu Słubickiego. 

 

 Przewodniczący Rady Miejskiej w Rzepinie Pan Damian Utracki wyjaśnił, że na sesji 

styczniowej z wnioskiem o podjęcie apelu w sprawie niezadowolenia z pracy nad uchwałą 

Rady Powiatu Słubickiego w sprawie ustanowienia sztandaru, herbu flagi, flagi stolikowej, 

banneru i pieczęci Powiatu Słubickiego wystąpił radny Jarosław Dudzis, w związku z czym 

radny Damian Utracki przygotował takowy projekt, który radni otrzymali wraz z materiałami 

na sesję. 

Głos zabrał radny Jarosław Dudzis zgłaszając wniosek formalny aby do apelu dodać § 

2, który mówi „Radni Rady Miejskiej w Rzepinie apelują o uchylenie uchwały Rady Powiatu 

Słubickiego Nr XLVI/222/17 z dnia 28.12.2017r. w sprawie ustanowienia sztandaru, herbu 

flagi, flagi stolikowej, banneru i pieczęci Powiatu Słubickiego prosząc o przeprowadzenie 

konsultacji z mieszkańcami Powiatu Słubickiego celem przygotowania nowego projektu 

herbu powiatu i przedłożenia tego projektu do akceptacji komisji heraldycznej, a w dalszej 

kolejności do jego zmiany.”  

Dalsza treść projektu uchwały pozostaje bez zmian. 

 Radna Agnieszka Wodara zwróciła się z pytaniem do radcy prawnego czy poprzez 

wdrożenie paragrafu proponowanego przez radnego Jarosława Dudzisa Rada Miejska w 
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Rzepinie będzie miała wpływ na zmianę decyzji Rady Powiatu Słubickiego czy też 

Wojewody Lubuskiego. 

Zdaniem Przewodniczącego Rady Miejskiej Damiana Utrackiego dodanie paragrafu 

mówiącego o uchyleniu uchwały Rady Powiatu Słubickiego jest wchodzeniem w 

kompetencje organu władzy ustawodawczej wyższego szczebla i nic nie wniesie, ponieważ 

cały zapis uchwały Rady Powiatu Słubickiego nie został zanegowany ani przez Nadzór 

Wojewody ani przez Wojewodę, do tego ten akt prawa miejscowego został już ogłoszony i 

wszedł w życie. Herb powiatu został dodatkowo zatwierdzony przez komisję heraldyczną 

dodał Pan Przewodniczący 

Głos zabrał radca prawny informując, iż zgodnie z § 20 ust. 2 pkt 4 Statutu Gminy 

Rzepin, oprócz uchwał rada może podejmować apele zawierające formalnie niewiążące 

wezwania adresatów zewnętrznych do określonego postępowania, podjęcia inicjatywy czy 

zadania. W przekonaniu radcy prawnego dodanie § 2 nie narusza zasad prawa od strony ściśle 

formalnoprawnej treści tego apelu.  

Radna Agnieszka Wodara poinformowała, że przychyla się do dodania § 2. 

Pan Wojciech Skwarek Naczelnik Spraw Społecznych Starostwa Powiatowego w 

Słubicach wyjaśnił, że prace nad projektem herbu, flagi i sztandaru były prowadzone  od roku 

2013. Informacje o tych pracach były zamieszczone w mediach, na stronach internetowych 

powiatu i w BIP. W tym czasie zawiązał się tzw. Komitet społeczny w sprawie ufundowania 

sztandaru dla Powiatu Słubickiego i powiat wtedy wystąpił do wszystkich gmin z informacją 

o podjęciu takich prac oraz z prośbą o umieszczenie na sztandarze herbów tych gmin, wraz z 

herbem powiatu. Wszystkie gminy wyraziły pozytywną opinię w tej sprawie, natomiast 

Ministerstwo Administracji i Cyfryzacji wystawiło negatywną opinię do tych projektów 

ponieważ proponowany herb Powiatu Słubickiego nie odpowiadał zasadom heraldyki. W 

roku 2014 powiat przedstawił kolejne projekty herbu komisji heraldycznej i ministrowi, które 

także nie uzyskały pozytywnej opinii i nie mogły być zatwierdzone. Tak więc do tej pory 

powiat posługiwał się herbem, który nie ma podstawy prawnej. 

Pan Wojciech Skwarek dodał, że ustawodawca przewiduje ściśle określaną ścieżkę 

gdzie projekt jest poddawany pod konsultacje ale w gronie fachowców, specjalistów w 

dziedzinie heraldyki, którzy są członkami komisji heraldycznej działającej przy MSWiA. 

Propozycje alternatywne, które padały były niezgodne z zasadami heraldyki. W 

związku z tym, że w tym roku przypada 25 lecie samorządu terytorialnego, wypadałoby aby 

powiat po tylu latach miał herb, insygnia spełniające wszelkie normy prawne - dodał Pan 

Wojciech Skwarek. 
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Wynik głosowania za wnioskiem radnego Jarosława Dudzisa jest następujący: 

„Za” wpisaniem § 2 do apelu Rady Miejskiej w Rzepinie w sprawie wyrażenia 

sprzeciwu wobec trybu pracy nad uchwałą Rady Powiatu Słubickiego w sprawie ustanowienia 

sztandaru, herbu, flagi, flagi stolikowej, banneru i pieczęci Powiatu Słubickiego, głosowało 9 

radnych (J. Dudzis, C. Nowaczewski, G. Oczyński, T. Przybył, R. Rogowski, W. Rycerz, D. 

Wąsowicz, A. Wodara, A. Zator), „przeciw” głosowało 4 radnych (J. Olesek, A. Pych, D. 

Utracki, S. Zieliński), radna K. Kramarzewska oraz radna L. Szulczewska  „ wstrzymały się” 

od głosu. 

Wniosek radnego Jarosława Dudzisa został przegłosowany. 

 

„Za” przyjęciem apelu po zmianie wprowadzenia § 2 głosowało 9 radnych (J. Dudzis, 

C. Nowaczewski, G. Oczyński, T. Przybył, R. Rogowski, W. Rycerz, D. Wąsowicz, A. 

Wodara, A. Zator), „przeciw” głosowało 2 radnych ( J. Olesek, D. Utracki), 4 radnych 

„wstrzymało się” od głosu ( K. Kramarzewska, A. Pych, L. Szulczewska, S. Zieliński). 

 

Pkt 5. Interpelacje, wnioski, zapytania i  sprawy różne. 

 

Radny Waldemar Rycerz poruszył kwestie dotyczącą przeznaczenia środków 

pieniężnych na zagospodarowania terenu wokół jeziora Długie w Rzepinie wnioskując o 

przeznaczenie odpowiedniej kwoty na wyczyszczenie rowów i zrobienia przepustów oraz o 

zabezpieczenie środków finansowych na naprawę drogi na ulicy Kraszewskiego w Rzepinie. 

Radny Jarosław Dudzis odczytał pisma odpowiadające na interpelacje złożone przez 

radnego: 

 - w sprawie poprawy bezpieczeństwa ruchu w ciągu drogi wojewódzkiej Nr 137 na 

skrzyżowaniu z drogą powiatową Nr 1254F w obrębie Nowych Biskupic przez zainstalowanie 

kamery lub podjęcie innych działań poprawiających bezpieczeństwo, Zarząd Dróg 

Wojewódzkich w Zielonej Górze informuje, że sprawę poddano analizie uwarunkowania 

ruchu na skrzyżowaniu ze szczególnym uwzględnieniem zagrożeń bezpieczeństwa. Z 

uzyskanej informacji z Ruchu Drogowego Komendy Wojewódzkiej Policji w Gorzowie 

Wlkp. za okres 2016-2018r. wynika, że na wskazanym skrzyżowaniu nie odnotowano zdarzeń 

drogowych. Zarząd Dróg Wojewódzkich w chwili obecnej nie widzi uzasadnieni do 

wskazanej propozycji. 

- w sprawie zainstalowania kamery na skrzyżowaniu drogi powiatowej Nr 1254F z  

drogą wojewódzką Nr 137 przed miejscowością Nowe Biskupice oraz poprawy nawierzchni 
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drogi z Rzepina do Biskupic, Zarząd Dróg Powiatowych w Słubicach informuje, że 

oznakowanie skrzyżowań i urządzeń bezpieczeństwa ruchu drogowego w obrębie skrzyżowań 

dróg należy do zarządcy wyższej kategorii drogi. W przypadku skrzyżowania drogi 

wojewódzkiej Nr 137 z drogą powiatową Nr 1254F zarządcą wyższej kategorii jest ZDW w 

Zielonej Górze. W kwestii poprawy nawierzchni drogi powiatowej 1254F na odcinku Nowe 

Biskupice – Rzepin, w chwili obecnej Powiat Słubicki oczekuje na rozstrzygnięcie w sprawie 

złożonego wniosku o dofinansowanie remontu ww. drogi. 

Następnie radny Jarosław Dudzis zgłosił problem dotyczący aut ciężarowych 

poruszających się na ul. Nadtorowej mimo ograniczenia tonażowego, jednocześnie prosząc o 

interwencję policji w tej sprawie. 

Radna Agnieszka Wodara podniosła temat, który nie daje spokoju mieszkańcom jak i 

samej radnej, a jest to budowa biogazowni w Rzepinie. Pytanie radnej w tej kwestii brzmiało 

kto przeprowadza ocenę oddziaływania na środowisko i jaka to jest ocena. 

Radna Agnieszka Wodara poinformowała, że mieszkańcy osiedla przy ulicy 

Słowackiego, Prusa, Elizy Orzeszkowej są zaniepokojeni planowaną inwestycją. 

Największym problemem jaki wiąże się z biogazownią są substancje zapachowe, które mają 

ogromny wpływ na zdrowie. Zdaniem radnej istniej duże zagrożenie, że biogazownia bardzo 

utrudni życie mieszkańcom gminy. Radna Agnieszka Wodara prosi aby pozostali radni 

zapoznali się z całą dokumentacja w pokoju Nr 5 w Urzędzie Miejskim w Rzepinie. 

Radny Tomasz Przybył chcąc uspokoić obawy mieszkańców oraz radnej Agnieszki 

Wodary poinformował, że podobna sytuacja miała miejsce w Kowalowie kiedy kilka lat temu 

miejscowy rolnik wyszedł z inicjatywą budowy biogazowni. Mieszkańcy byli przeciwni do 

momentu kiedy część z nich wyjechała do Niemiec zwiedzać podobne obiekty a po powrocie 

przekonała pozostałych mieszańców do tego aby biogazownia powstała. Ważne jest to aby w 

biogazowni nie były przerabiane odpady zwierzęce tylko roślinne dodał radny Tomasz 

Przybył. 

Radny Stanisław Zieliński podziela zdanie radnej Agnieszki Wodary  i jednocześnie 

prosi o zabezpieczenie środków finansowych na naprawę nawierzchni drogi na ulicy Mikołaja 

Reja. 

Radny Józef Olesek  korzystając z obecności na sesji Komendanta Komisariatu Policji 

w Rzepinie zwrócił się z prośbą  o wzmożone patrole policji na ulicy Nadtorowej  w związku 

z notorycznie łamanymi przepisami ruchu drogowego przez kierowców samochodów 

ciężarowych. 
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Komendant KP w Rzepinie poinformował, że sam osobiście informował telefonicznie 

firmy z informacją o zakazie wjazdu. Pierwsze mandaty już są ale specyfika jest taka, że 

kierowcy informują się przez radio i jak się ukarze dwóch to później nie jedzie nikt. Braki w 

obsadzie nie pozwalają na to aby przez cały czas prowadzona była kontrola na tym terenie, 

ale systematyczne kontrolowanie spowodują rozwiązanie problemu dodał Komendant KP w 

Rzepinie. 

W odniesieniu do tematu związanego z biogazownią radna Agnieszka Wodara dodała, 

że nie ma potrzeby budowy biogazowni w Rzepinie skoro jedna już jest planowana w 

Kowalowie, poza tym osiedle przy ulicy Elizy Orzeszkowej jest już uraczone zapachami z 

oczyszczalni firmy Latteria Tinis. 

Sołtys Lubiechni Wielkiej Jan Hańbicki poinformował, że wraz z innymi sołtysami 

będzie zbierał podpisy ludzi, którzy wyrażają sprzeciw wobec budowy biogazowni. 

Pani Alina Larek Dyrektor Przedszkola Samorządowego Nr 3  Jarzębinka w Rzepinie 

zwróciła się do Burmistrz z pytaniem, komu zgłosić problem dotyczący znajdującego się lisa 

na terenie przedszkola. 

Radny Waldemar Rycerz zgłosił ponawiający się problem dzikiej zwierzyny, a 

mianowicie dzików na ogrodach działkowych. 

Przewodniczący Rady Pan Damian Utracki poinformował, że wpłynęło pismo od 

Burmistrza z informacją w związku ze sprawozdaniem z wysokości średniej wynagrodzeń 

nauczycieli – dostępne w Biurze Rady. 

Kolejne pismo wpłynęło z OSP w Rzepinie dot. ograniczenia środków finansowych 

jakie OSP otrzymywało z zewnątrz jednocześnie z prośbą o wsparcie bieżące w kwocie 

powyżej 10.000,00 zł. Przewodniczący odniósł się także do tego pisma z ogromną prośbą o 

jak najszybsze załatwienie tego problemu, gdyż jest on mu dobrze znany, ponieważ 

uczestniczył ostatnio w spotkaniu sprawozdawczym OSP w Rzepinie za 2017r. na którym 

przedstawiono wszelkie problemy i braki. 

Następną kwestią jest troska o stan bezpieczeństwa oraz ład i porządek na placach 

zabaw w Rzepinie. Jest to prośba mieszkańca o zwrócenie uwagi na tą kwestie, a w 

najbliższym czasie zostanie złożona petycja w tym temacie do Burmistrza. W związku z 

powyższym Pan Przewodniczący zwrócił się z prośbą do Komendanta KP w Rzepinie o jeśli 

to możliwie częstsze patrole policji w okolicach placów zabaw dla dzieci. 

Kolejnym problemem są wyprowadzane, w tym m.in. na plac zabaw przy ulicy 

Chrobrego psy, które załatwiają swoje potrzeby fizjologiczne, a właściciele po nich nie 
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sprzątają. Przewodniczący Rady zwrócił się po raz kolejny z prośbą o załatwienie tego 

problemu. 

Kolejne pytanie na prośbę mieszkańca dot. lokalnej gazety Pogranicze Lubuskie. W 

związku z tym, że często pojawiają się w niej artykuły dotyczące Miasta i Gminy Rzepin 

pytanie brzmiało, czy i ile gmina dokłada się do tego wydawnictwa. 

Radny Tomasz Przybył jako Prezes OSP w Kowalowie  nawiązując do pisma OSP w 

Rzepinie poinformował, że w tym roku była możliwość zgłoszenia chęci zakupu aparatów 

oddechowy z dofinansowanie z Zarządu Wojewódzkiego i w związku z tym  OSP Kowalów 

podjęło decyzje o zakupie tych aparatów. 

Głos zabrał Prezes OSP w Rzepinie Pan Konrad Nowak informując, że środki 

pieniężne o jakie prosi OSP potrzebne są na wymianę elementów którym kończy się resurs, 

albo już się skończył, albo koszty ich przeglądów są bardzo wysokie. 

 

Pkt 6. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje, wnioski, zapytania i sprawy różne.   

 

 Odpowiadając na prośbę OSP Burmistrz zagwarantował, że sprawa będzie załatwiona 

pomyślnie a to dla tego, że bezpieczeństwo jest najważniejsze, a w szczególności jeśli chodzi 

o aparaty oddechowe dla strażaków. 

 Odpowiadając na pytanie dotyczące lokalnej prasy to Gmina płaci miesięcznie 500 zł 

za umieszczanie informacji  które gmina chce przedstawić w Pograniczu Lubuskim. 

 Burmistrz poinformował, że problem dot. wyprowadzania psów polega na tym, że 

niezgodne z prawem jest ustawianie tabliczek mówiących o zakazie wyprowadzania psów i w 

związku z tym owe informacje zostały usunięte. Jedynym rozwiązaniem jest pilnowanie 

właścicieli psów aby sprzątały po swoich pupilach. 

 Następnie Burmistrz odniósł się do kwestii bezpieczeństwa na placach zabaw, 

deklarując, że przeglądy zostały wykonane i jak co roku brakujące elementy zostaną 

uzupełnione a zniszczone zostaną wymienione. 

  Zdaniem Burmistrza sprawa dotycząca lisa powinna należeć do Starosty ale w 

żadnym wypadku gmina nie odżegnuje się od próby załatwienia tej sprawy. 

 Odnosząc się do tematu naprawy nawierzchni dróg przy ulicy Reja i Kraszewskiego 

Burmistrz poinformował, że systematycznie takie inwestycje będą wykonywane. 

 Natomiast jeśli chodzi o udrożnienie rowu prowadzącego do jeziora, to w ubiegłym 

roku poczynione były prace po to by podwyższyć lustro wody i tak też się stało. 
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  Burmistrz odnosząc się do kwestii związanej z budową biogazowni poinformował, że 

żadna decyzja ze strony Burmistrza nie zapadła. To, że został złożony wniosek o wydanie 

decyzji środowiskowej na budowę biogazowni to nie była decyzja Burmistrza tylko 

przedsiębiorcy. Należy podkreślić, że każdy mieszkaniec gminy i nie tylko gminy czy też 

przedsiębiorca ma prawo złożyć taki wniosek. Natomiast Burmistrz ma obowiązek 

przeprowadzić postepowanie, które zakończy wydaniem decyzji. W tej chwili prowadzone 

jest takie postepowanie i zakończone będzie decyzją. Jeśli mieszkańcy są przeciwni 

powstaniu biogazowni to powinni przedstawić swoje niezadowolenie, argumenty najlepiej w 

formie pisemnej i w takim przypadku Burmistrz jako organ ma argumenty aby wydać decyzję 

negatywną, która nie zawsze obowiązuję ponieważ w większości takich przypadków 

następuje odwołanie, o czym w ostateczności decyduje sąd. 

  Na zakończenie Burmistrz Sławomir Dudzis odczytał list z gratulacjami jaki wpłynął 

do tutejszego urzędu. Z informacja o uzyskanej bardzo wysokiej ocenie pre-ratingowej jaka 

otrzymała Gmina Rzepin mieszcząca się na poziomie inwestycji w przedziale AAA a BBB+. 

Na 2792 jednostek samorządu terytorialnego w Polsce zaledwie 319 posiada ocenę równą lub 

wyższą od uzyskanej przez Państwa. Jest to dowodem, iż w sposób odpowiedzialny i 

racjonalny zarządzacie Państwo środkami publicznymi, w pełni wypełniając mandat zaufania 

ukazany od wyborców w wyborach samorządowych. Badanie pre-ratingowe wykonała na 

nasze zlecenie agencja ratingowa i INC Rating Sp. z o.o. z Poznania podlegającą Europejskiej 

Komisji Nadzoru Giełd i Papierów Wartościowych w Paryż, a której wysokie kwalifikacje 

zostały potwierdzone przez Europejski Nadzór Bankowy w Londynie. 

 

Pkt 7. Zamknięcie sesji. 

 

Wobec zrealizowania tematów obrad Przewodniczący Rady Pan Damian Utracki o godzinie 

16:15 zamknął XLI zwyczajną sesję Rady Miejskiej w Rzepinie.  

 

Protokołowała:       Przewodniczył: 

Bernadetta Wąsowicz 

               Przewodniczący Rady Miejskiej 

            

                  (-) Damian Utracki 


